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      Annotation

    
        
          Цель выпускной квалификационной работы направлена на обоснование финансовой устойчивости ПАО «ТГК-1». 
Объектом исследования является основной производитель электрической и тепловой энергии в Северо-Западном регионе России ПАО «ТГК-1».    
Для достижения цели выполнен обзор законодательных и нормативных актов по оценке финансовой устойчивости, рассмотрены теоретические основы понятия финансовая устойчивость, исследованы методы и способы оценки финансовой устойчивости предприятия. 
Проанализировано финансовое состояние предприятия за 2015-2018 годы на основе финансовой отчетности, проанализированы абсолютные и относительные показатели финансовой устойчивости.
Разработаны рекомендации по улучшению финансовой устойчивости предприятия.
        

        
          The purpose of the final qualification work is aimed at justifying the financial sustainability of PJSC TGC-1. 
The object of the research is the main producer of electric and heat energy in the North-West region of Russia PJSC TGC-1.
To achieve the goal, a review of the legislative and normative acts on the assessment of financial sustainability has been carried out, the theoretical foundations of the concept of financial sustainability have been considered, methods and ways of assessing the financial sustainability of an enterprise have been investigated.
Analyzed the financial condition of the company for 2015-2018 on the basis of financial statements, analyzed the absolute and relative indicators of financial stability.
Developed recommendations to improve the financial sustainability of the enterprise.
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